

# RAMI AL ALI

## COUTURE IN MOTION

This season, Rami Al Ali has decided to spring a surprise!

To coincide with the Olympic Games, the Dubai-based designer of Syrian origin wanted his iconic pieces to meet the world of sport through a collaboration with top athletes in a digital performance.

3 key words: Dynamism, Energy, Movement!

A way of pushing back the brand's usual boundaries and codes.

On the rooftop of the recently renovated Landscape Tower in the heart of Paris La Défense, Rami Al Ali invited Christian Lartillot to photograph Nawal Meniker, the high jump champion representing France at the Paris 2024 Olympic Games, Luna Kozacska, known for her basketball prowess and who also practices a number of sports, including boxing, Olivia Jean Gilles, a top-level competitor in the 400m race, and Maribel Koucke, a talented surfer and skateboarder who travels the world in search of the best waves. A man was also needed, as Rami Al Ali launched his first men's Couture outfits last January. Simon Baur was chosen. He is a multiple French Kung Fu champion and in the Nangun and Naquan Top 10.

Athletes :

Nawal Meniker [@nawalmenikerrr](#)

Olivia Jean Gilles [@olivia\\_jg](#)

Luna Kozaczka [@lunakzczk](#)

Maribel Koucke [@maribel.kf](#)

Photo and Direction : [@christianlartillot](#)

Styling : [@veroniquetristram](#)

Casting : [@castingoffice](#)

Hair : [@lesliethibaud](#) assisted by Stephane Delahaye

Make-up : [@odilesubra](#) assisted by Jill Joujon

Production : [@stationservice](#)

For more information, please contact:

Raymond COLE  
STATIONSERVICE  
51 rue des petites écuries  
75010 PARIS  
T/ +33 1 42 21 36 36  
raymond@stationservice.fr

Middle East:  
Dana Abdelhadi  
Expose Communications  
T/ +971 55 8326996  
dana@expose-communications.com

www.ramialali.com [@ramialaliofficial](#)

# RAMI AL ALI

## COUTURE IN MOTION

Cette saison Rami Al Ali a décidé de créer la surprise !

A l'occasion des Jeux Olympiques, le créateur d'origine syrienne, installé à Dubaï, a eu envie de voir ses pièces iconiques rencontrer l'univers du sport à travers une collaboration avec des athlètes de haut niveau, dans une performance digitale.

3 mots clés : Dynamique, Energie, Mouvement !

Une façon de repousser les limites et les codes habituels de la marque.

Sur le rooftop de la Tour Landscape, récemment rénovée, au cœur de Paris La Défense, Rami Al Ali a invité Christian Lartillot à photographier Nawal Meniker, championne de saut en hauteur, représentant la France aux Jeux Olympiques de Paris 2024, Luna Kozacska connue pour ses prouesses au basket, et qui pratique également de nombreux sports dont la boxe, Olivia Jean Gilles, compétitrice de haut niveau en course de 400m et Maribel Koucke, talentueuse surfeuse et skateuse qui voyage dans le monde à la recherche des plus belles vagues. Il fallait aussi un homme, puisque Rami Al Ali a lancé ses premières tenues de Couture masculine en janvier dernier. C'est Simon Baur qui a été choisi. Il est multiple champion de France de Kung Fu et dans le Top 10 en Nangun et Naquan.

Athlètes :

Nawal Meniker [@nawalmenikerrr](#)

Olivia Jean Gilles [@olivia\\_jg](#)

Luna Kozaczka [@lunakzczk](#)

Maribel Koucke [@maribel.kf](#)

Photo and Direction : [@christianlartillot](#)

Styling : [@veroniquestram](#)

Casting : [@castingoffice](#)

Hair : [@lesliethibaud](#) assistée par Stéphane Delahaye

Make-up : [@odilesubra](#) assistée by Jill Joujon

Production : [@stationservice](#)

Pour plus d'informations :

Raymond COLE  
STATIONSERVICE  
51 rue des petites écuries  
75010 PARIS  
T/ +33 1 42 21 36 36  
raymond@stationservice.fr

Middle East:  
Dana Abdelhadi  
Expose Communications  
T/ +971 55 8326996  
dana@expose-communications.com